
ZÁPISNICA

zo 4. Zasadnutia Výkonného výboru Slovenskej asociácie olympionikov (SAO).

Dňa 01. júla (pondelok) 2024 o 19:00 hod., online (Microsoft – TEAMS) / 

prezenčne v Poprade (Traktorová 1) .

Prítomní členovia Výkonného výboru SAO: Martin Bendik OLY, Marcela Pavkovčeková OLY, Gabriela
Stacherová OLY, Michal Martikán OLY (online) – v počte 4

Neprítomní členovia Výkonného výboru SAO: Juraj Tarr OLY, Samuel Piasecký OLY, Igor Zelenay OLY
– v počte 3

Predsedajúci: Martin Bendik OLY

Zapisovateľ: Peter Bendik (Generálny sekretár SAO)

Overovateľka: Marcela Pavkovčeková OLY

PROGRAM:                                                                                                                   

1. Otvorenie

2. Kontrola úloh a uznesení

3. Zmena adresy SOŠV – zmena sídla/adresy SAO

4. Sklad SAO a Marketing SAO

5. Informácia daňové priznanie a účtovná závierka za rok 2023

6. Zhrnutie obdobia marec, apríl, máj, jún 2024

7. Zhrnutie podujatia STRETNUTIE OLYMPIONIKOV 2024

8. Podujatia a aktivity SAO pre najbližšie obdobie

9. Rôzne

10. Záver
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UZN: č. 7/2023-2026/01.07.2024/ Členovia VV-SAO schvaľujú program 4. Zasadnutia VV-SAO

ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0

1. Otvorenie

Prezident SAO Martin Bendik OLY, privítal všetkých kolegov a kolegyne na štvrtkovom rokovaní

Výkonného výboru Slovenskej asociácie olympionikov. Štvrté rokovanie Výkonného výboru SAO

bolo v hybridnej  forme,  a  to  prezenčne a  online  súčasne.  Na rokovaní  privítal  aj  Generálneho

sekretára SAO Petra Bendika. Štvrté  rokovanie VV - SAO prebehlo v online prostredí na platforme

Microsoft – TEAMS a prezenčne v Poprade v priestoroch, kde má Prezident SAO svoje športové

zázemie.  To znamená,  že  priestory  boli  bezplatné.  V úvode  sa  Prezident  SAO Martin  Bendik

poďakoval za účasť na rokovaní, ktoré sa konajú na pravidelnej báze, ako bolo v úvode nového

vedenia  Slovenskej  asociácie  olympionikov  (SAO)  deklarované.  Následne  sa  pristúpilo  ku

rokovaniu. 

2. Kontrola úloh a uznesení

Aktuálna  úloha  Prezidenta  SAO  Martina  Bendíka,  je  aktívne  vyhľadávanie  a  uskutočňovanie

stretnutí, ktoré sú pre SAO dôležité. Táto úloha stále prebieha. Do 4. zasadnutia VV-SAO prebehlo

rokovanie na Ministerstve cestovného ruchu a športu, spoločne so štátnym tajomníkom pre šport s

pánom Mgr.  Jánom Krišandom. Rokovania sa zúčastnila aj  pani riaditeľka odboru vzdelávania,

inovácií a prierezových činnosti pani PaedDr. Monika Šišková. Stručné zhrnutie v bode 6. tohto

programu. 

I keď toto nie je priamo daná úloha Výkonným výborom SAO. No Prezident SAO Martin Bendik

aktívne  komunikuje  so  Slovenským  olympijským  a  športovým  výborom  (SOŠV)  na  všetkých

úrovniach, ktoré si vyžaduje organizácia SAO na svoj aktívny a nepretržitý chod a fungovanie. Aj

touto  cestou  chceme v  mene  celej  Slovenskej  asociácie  olympionikov  opätovne poďakovať  za

komunikáciu a spoluprácu so všetkými kolegami a kolegyniami z SOŠV. 
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Ďakujeme a tešíme sa na ďalšiu spoluprácu v najbližšom období, ktoré nás čaká, nakoľko máme

Olympijský rok 2024 a pred sebou nové výzvy.

3. Zmena adresy SOŠV – zmena sídla/adresy SAO

Dôležitý bod rokovania bola aktuálna zmena sídla Slovenského olympijského a športového výboru.

Nakoľko  sa  adresa  Junácka  6  zmenila  na  Olympijské  námestie  1,  tak  táto  zmena  sa  týka  aj

Slovenskej asociácie olympionikov. Prezident SAO informoval prítomných, že na zmene sídla SAO

pracujeme spoločne s Generálnym sekretárom SAO. Veci komunikujeme s právnym oddelením

SOŠV, ktoré nám je nápomocné a za to aj touto cestou ďakujeme. Ku konkrétnym krokom budeme

sedieť na nami vyvolanom rokovaní po Letných Olympijských hrách v Paríži 2024, nakoľko sú

teraz všetky zložky a oddelenia SOŠV aktívne v činnostiach zameraných na LOH 2024. No budeme

úzko spolupracovať  s  odborníkmi,  aby všetko bolo v  súlade  so  Stanovami SAO i  so zákonmi

Slovenskej  republiky.  Na  ďalšom  zasadnutí  SAO  budeme  informovať  o  detailoch.  Prítomní

členovia  VV-SAO  zobrali  uvedenú  informáciu  na  vedomie.  Poverujú  Prezidenta  SAO  a

Generálneho sekretára SAO o aktivitu, ktorá bude smerovať ku zmene sídla SAO. 

4. Sklad SAO a Marketing SAO

Prezident  SAO  Martin  Bendik  požiadal  Generálneho  sekretára  SAO,  aby  zhrnul  daný  bod

programu. Peter Bendik informoval o zavedení skladovej karty SAO, v ktorej sa bude evidovať

všetok materiál,  ktorý sa príjme na základe aktívnej činnosti  členov Výkonného výboru SAO a

ktorý bude slúžiť pre potreby členskej základne SAO. Chceme nastaviť poriadok, aj v tejto téme a

transparentne evidovať čo je v majetku Slovenskej asociácie  olympionikov. Do skladovej  karty

prítomní členovia VV-SAO nahliadli. 
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V rámci marketingu SAO máme zavedenú Kroniku SAO, ktorá sa pomaly zapĺňa vďaka podujatiam

a akciám, ktoré ako SAO organizujeme. Za to veľká vďaka našim účastníkom našich podujatí.

Veríme,  že  spoločne  vytvoríme predmet,  ktorý  bude  v  budúcnosti  rozprávať  príbeh SAO,  ako

aktívnej organizácie vo všetkých smeroch.

Čo  sa  týka  sociálnych  sietí.  Ako  SAO  sme  aktívny  na  instagrame,  to  znamená  pridávanie

príspevkov  z  podujatí,  ktoré  organizujeme,  ale  aj  z  podujatí  na  ktorých  sa  zúčastňujeme

individuálne  či  spoločne.  Na  instagrame  sme aj  live,  keď  sa  niekde  nachádzame.  Snažíme  sa

informovať našich členov a členky o všetkom čo sa týka SAO, a kde SAO zastupujeme. To isté

platí aj pre sociálnu sieť Facebook. 

LinkedIn sociálnu sieť pomaly nastavujeme, aby bola v blízkej dobe funkčná. Musíme si uvedomiť,

že tieto činnosti, ako aj všetky činnosti v rámci SAO sú vykonávané bez nároku na odmenu. To

znamená, že všetci fungujú v organizácií zadarmo/dobrovoľne a každá činnosť si  vyžaduje čas,

preto robíme maximum, aby boli zabezpečené všetky procesy v rámci asociácie. 

Uvedené informácie zobrali prítomní členovia na vedomie. Úloha spustiť LinkedIn je stále aktívna.

5. Informácia daňové priznanie a účtovná závierka za rok 2023

Daňové priznanie a účtovná závierka za rok 2023 boli podané v termíne zákonnom stanovenom.

Dokumenty  ohľadom podania  sú  k  nahliadnutiu  u  Generálneho sekretára  SAO,  tak ako všetky

ostatné dokumenty či podklady čo sa týkajú Slovenskej asociácie olympionikov. Predmetnú zložku

so všetkými podkladmi boli na danom rokovaní ukázané a prítomní členovia a členky VV-SAO boli

informovaní a nahliadli do podkladov. Všetky dokumenty a podklady sú evidované u Generálneho

sekretára SAO, ktorý v prípade potreby a požiadavky, dá k nahliadnutiu materiál. 

Za rok 2023 máme všetko v poriadku čo sa týka predmetnej veci. Danú informáciu zobrali prítomní

členovia a členky na vedomie. 
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6. Zhrnutie obdobia marec, apríl, máj, jún 2024

V tomto bode rokovania Martin Bendik zhrnul posledné obdobie od 3. Zasadnutia VV – SAO.

Taktiež informoval aj o aktivitách, ktoré sa udiali pre aktívny chod a fungovanie celej SAO komunity. 

Stretnutia: 

1; Stretnutie so štátnym tajomníkom pre šport s pánom Janom Krišandom. Tak, ako bolo vyššie

spomenuté, prebehlo stretnutie na základe našej iniciatívy. Na stretnutí sme prebrali rôzne témy. No

zamerali  sme  sa  na  dve  hlavné.  A  to  vzdelávanie  v  rámci  SAO pre  našich  členov.  A  taktiež

používanie OLY titulu za menom. Čo sa týka prvej témy, tak tam budeme dlhodobo spolupracovať

a veríme, že prinesieme zaujímavé vzdelávacie témy pre našich členov a členky. Čo sa týka OLY

titulov, tak tam máme odpoveď, že v rámci bežného používania je možné používať tento titul, ale v

úradných dokumentoch nie  je  akreditovaný.  Samozrejme ostávame v  kontakte  s  Ministerstvom

cestovného ruchu a športu, budeme komunikovať ďalšie témy.

2; 65. VZ-SOŠV – na Valnom zhromaždení sme sa zúčastnili osobne. SAO bolo zastúpené.

3; 66. VZ-SOŠV – na Valnom zhromaždení sme sa zúčastnili osobne. SAO bolo zastúpené.

Podujatia: 

Na daných podujatiach sme sa zúčastnili  osobne.  Vždy tam bol  nejaký zástupca SAO. Snažíme sa byť

prítomný na podujatiach,  kam SAO pozývajú.  Zastupujeme, reprezentujeme a komunikujeme. Informuje

Prezident SAO Martin Bendik.

Stretnutie Olympionikov 2024,

P-T-S meeting 2024,

Štrba - olymp. deň detí 2024,

Čadca - OLY. Fest 2024,

Senec - Senecká olympiáda, 

Košice - JBL Jump Fest 2024,
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FTVŠ - olymp. deň detí pre deti s onkologickým ochorením, 

VŠC - Dukla BB - deň otvorených dverí,

Olymp. odznak všestrannosti - Poprad a Bratislava / Kuchajda,

Bratislava - vernisáž 100 dní do Paríža 2024,

Bratislava – Valné zhromaždenie združenia Olymp. Klubov,

Bratislava - Tipos Národný Beh Devín,

Bratislava - prednáška Athletes speakers,

Bratislava - prednáška Duálna kariéra.

Informácie: 

500 ks - sk odznaky // 500 ks - en odznaky SAO v spolupráci s SOŠV,

38 ks - obaly na OLY tituly,

zmena - web stránky SAO.

Prítomní členovia a členky VV-SAO zobrali uvedené informácie na vedomie. 

7. Zhrnutie podujatia STRETNUTIE OLYMPIONIKOV 2024

Spoločne Slovenská asociácia olympionikov so Slovenským olympijským a  športovým výborom

zorganizovali dňa 21.06.2024 (piatok) podujatie. Išlo o odovzdávanie Ocenení v rámci SOŠV a

SAO si odovzdalo odznaky a dekréty OLY pre našich členov a členky. Išlo o krásne podujatie v

priestoroch  Slovenského  olympijského  a  športového  múzea  v  Bratislave.  Program  začínal

registráciou,  občerstvením  (teplý  a  studený  bufet),  neformálnymi  diskusiami,  a  následným

odovzdávaním ocenení. Názov podujatia bol STRETNUTIE OLYMPIONIKOV 2024 na ktorom sa

zúčastnil aj pán Prezident SOŠV Anton Siekel, za čo mu ďakujeme. Na organizovaní sa podieľalo

vedenie múzea SOŠV, mediálne oddelenie SOŠV pod taktovkou pána Ľubomíra Součeka (riaditeľa

mediálnej  komunikácie)  a  samozrejme  aj  našou  maličkosťou.  Prítomných  bolo  cez  60

Olympionikov a Olympioničiek. Z účasti sa tešíme a vážime si, že si naši členovia našli čas a prišli

Junácka 6, 831 04 Bratislava, Slovenská republika



sa s nami podeliť o športové a olympijské zážitky. Viac informácií nájdete na sociálnych sieťach

SAO alebo na webe olympic.sk v priloženom linku 

( https://www.olympic.sk/clanok/sao-stretnutie-olympic-day ) a 

fotogalériu z akcie: ( https://www.olympic.sk/sao/fotogaleria ).

Ešte  raz  chceme  poďakovať  všetkým  zúčastneným,  ako  aj  Slovenskému  olympijskému  a

športovému výboru za podporu podujatia a menovite pánovi Ľubomirovi Součekovi za kooperáciu s

našim vedením SAO a Múzeu SOŠV za pomoc pri organizovaní. Vďaka aj nášmu Prezidentovi

SAO Martinovi Bendikovi za komunikáciu s SOŠV ,Viceprezidentke SAO Gabriele Stacherovej za

pomoc priamo na mieste a Generálnemu Sekretárovi SAO Petrovi Bendikovi za prípravu materiálov

na podujatie. 

Veríme, že  podujatie tohto formátu sa nám podarí zorganizovať aj v roku 2025. 

Uvedené informácie zobrali prítomní na vedomie. 

8. Podujatia a aktivity SAO pre najbližšie obdobie

V tomto bode prebehla diskusia všetkých prítomných členov Výkonného výboru SAO. Prebrali sa

rôzne návrhy a myšlienky. Nápadov je samozrejme viac. Gabriela Stacherová navrhuje aj nejaké

zimné podujatia, ako spoločný skialp výstup a podobné. 

Konštatujeme,  že  od  posledného  zasadnutia  VV-SAO  sa  uskutočnilo  STRETNUTIE

OLYMPIONIKOV 2024. Najbližšie nás čaká Olympijský Festival na Kuchajde v Bratislave. No už

v septembri sa môžeme tešiť na turistický výstup SAO a v decembri nás čaká tradičný Vianočný

punč SAO. 
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Samozrejme  všetky  aktivity  budú  v  dostatočnom  časovom  predstihu  komunikované  do  celej

komunity SAO. 

9. Rôzne

V tomto bode sa otvorila diskusia členov a členiek VV - SAO ohľadom myšlienok a nápadov.

Gabriela Stacherová prišla s myšlienkov založenia Whatsapp skupiny pre všetkých členov a členky

SAO, kde by sa komunikovali aktuálne myšlienky a nápady. Prítomní členovia a členky hlasovali o

predmetnej veci, nakoľko Whatsapp skupina je citlivá téma ohľadom mobilných čísiel. No prítomní

sa jednohlasne zhodli, že to treba skúsiť, v prípade ak to nebude veľmi vhodné, tak sa daná skupina

zruší. Gabriela si predmetnú vec zobrala na zodpovednosť. Následne sa pristúpilo ku hlasovaniu. 

UZN: č. 8/2023-2026/01.07.2024/ Členovia VV-SAO schvaľujú vytvorenie skupiny na platforme 

Whatsapp.

ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0

10. Záver

Martin Bendik sa na záver poďakoval za účasť na štvrtom zasadnutí VV - SAO, za konštruktívnu

diskusiu a osobný čas všetkých zúčastnených. Rokovanie, ktoré je súčasne prezenčne i online sa

osvedčilo.  Bolo  to  úplne  v  poriadku  a  veľmi  plynulé.  Najbližšie  zasadnutie  bude  ku  koncu

septembra 2024. Celý kolektív Výkonného výboru Slovenskej asociácie olympionikov ďakuje za

aktívny prístup každého jedného člena a členky Slovenskej asociácie olympionikov. 

V Poprade, dňa 01.07.2024 V Liptovskom Mikuláši, dňa 20.07.2024

Zapisovateľ: Peter Bendik (GS - SAO) Overovateľka: Marcela Pavkovčeková OLY
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